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 Szanowny Pan/ Pani

 Radny Miasta Bolesławiec

Federacja Młodych Socjaldemokratów z dużym zaniepokojeniem przyjęła informację 
o umieszczeniu w porządku obrad wrześniowej Sesji Rady Miasta Bolesławiec  punktu dotyczącego planów 
utworzenia na terenie naszego miasta szkoły prowadzonej przez ojców Pijarów. Pomijamy aspekty 
światopoglądowe, aby nie zakłóciły intencji naszego wystąpienia. Naszym zdaniem warto przede wszystkim 
skoncentrować się na faktach dot. w/w sprawy. 

Problemy demograficzne dotykają instytucje samorządowe w całej Polsce – Bolesławiec nie jest od 
nich wolny. Wprowadzenie do lokalnej sfery edukacyjnej kolejnej szkoły, nieuchronnie uderzy w miejskie 
placówki, co może wiązać się nawet z zamknięciem jednej z nich. Zmniejszy się ilość uczniów w miejskich 
placówkach oświatowych, co spowoduje ograniczenie etatów nauczycielskich. Ważnym aspektem, który 
przemawia za istniejącymi już szkołami, są ich wyniki. Nasze szkoły należą do najlepszych na Dolnym 
Śląsku. Jest to zasługa dobrze wykształconych nauczycieli, pozytywnych zmian w dziedzinie edukacji
 i jasnej wizji tego, co chce się osiągnąć. Efektem tego jest m.in.: utworzenie Centrum Kształcenia 
Zawodowego w Bolesławcu.

Fundamentalny problem związany jest z finansowaniem tworzonej szkoły.  W tym kontekście rodzi 
się wiele naturalnych pytań, na które brak odpowiedzi. Dlaczego miejski budynek przy ulicy Bankowej 10 
ma być oddany bezprzetargowo? Dlaczego planuje się to zrobić aż na 30 lat? Kto sfinansuje remont
 i wysokie koszty utrzymania wspomnianego obiektu? Odpowiedzi nie udzielają lakoniczne informacje 
miejskich urzędników, którzy mówią o egzekwowaniu od przyszłego użytkownika "symbolicznych" opłat 
za korzystanie z całego kompleksu. 

Można mieć również wiele zastrzeżeń do sposobu wdrażania omawianego pomysłu. Wszystko 
odbyło się bez szerszych konsultacji, rozmów z dyrektorami placówek edukacyjnych, nauczycielami czy 
samymi rodzicami uczniów Szkoły Podstawowej nr 2, którzy już odczuwają negatywne skutki podjętych 
decyzji. Mamy tu na myśli problemy z utworzeniem Miejskiego Zespołu Szkół Nr 3, które niesie wiele 
komplikacji.   

Federacja Młodych Socjaldemokratów w Bolesławcu ma wiele wątpliwości co do zasadności 
tworzenia – na preferencyjnych warunkach – nowej szkoły, która miałaby mieć uprawnienia placówki 
publicznej. Brak pełnej informacji i konsultacji społecznych w tej ważnej sprawie jest bezpośrednią 
przyczyną naszych wątpliwości . W takiej sytuacji, zwracamy się z apelem  do Radnych Miasta Bolesławiec. 
Podczas jutrzejszej XXVIII Sesji Rady Miasta Bolesławiec będziecie Państwo glosować nad projektem 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości zabudowanej położonej przy ul. Bankowej 
10. W świetle przedstawionych argumentów - FMS w Bolesławcu zwraca się z apelem o przeanalizowanie 
tego punktu obrad i głosowanie zgodnie z interesem mieszkańców. 

                                                                                            Z wyrazami szacunku

                                        Paweł Zieliński
                                             Przewodniczący FMS Bolesławiec


